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INFORMAČNÍ NOVINY VYDÁVANÉ OBECNÍM ÚŘADEM VE ZLATNÍKÁCH 

        
Vážení spoluobčané, 

   přicházím po půl roce s novými informacemi, z nového obecního úřadu, v novém volebním 

období.  

  Dominantní událostí posledního půlroku bylo otevření nově rekonstruovaných budov. Vize 

a záměr nejen posledního zastupitelstva se podařil zrealizovat. Věřím, že i sen nejednoho 

zlatnického patriota. Nově, moderně opravený kulturní dům, z budov, které byly téměř na 

spadnutí, nový obecní úřad, a také hospůdka. Hlavně z nové restaurace mám obrovskou 

radost, neboť je již v provozu, a dokonce se zde vaří. Můžete si tady ve všední den zajít na 

oběd, k tomu dát dobré pivko nebo i případně zajistit raut na oslavu. Slavnostní otevření 

těchto budov proběhlo za krásného počasí a zájem byl velký, což mě mile potěšilo. Reakce a 

ohlasy byly úžasné. Děkuji za Vaši účast a moc děkuji všem, kteří se podíleli na přípravách a 

organizaci. 

Momentálně probíhá 3. etapa rekonstrukce, která zahrnuje stavbu garáže za budovami, nové 

oplocení, chodník a zpevněné plochy, kde budou moct parkovat vozidla uživatelů kulturního 

domu, návštěvníci restaurace či obecního úřadu. Svépomocí budeme řešit parkové úpravy.   

   V září proběhly volby do zastupitelstev obcí. Do nového zastupitelstva přibyly dvě nové 

tváře – Jan Vincker ml. a Ondřej Jasník. Naopak, neuspěl dlouholetý člen zastupitelstva, pan 

Jaroslav Čech. Tímto děkuji panu Čechovi za práci, kterou odvedl pro naši obec nejen 

v místním zastupitelstvu, ale také v Zastupitelstvu magistrátu města Opavy. Proběhla  také 

ustavující schůze, kde jsem byl zastupitelstvem opětovně zvolen starostou obce pro další 

volební období. Velice si vážím projevené důvěry. Děkuji rovněž všem, kteří přišli k volbám. 

Nové zastupitelstvo pro volební období 2022-2026 bude pracovat ve složení: Martin Šoltis 

(starosta), Jaroslav Cigánek (místostarosta), Ondřej Jasník, Jiří Klimeš, Roman Krusberský, 

Anna Maretová a Jan Vincker. 

  O záměrech nového zastupitelstva Vás budu informovat v dalších vydáních okénka. 

Nicméně, momentálně pracujeme na stavebním povolení na prodloužení chodníku podél 

hlavní silnice směr Slavkov, jehož realizaci provedeme co nejdříve po obdržení povolení. Další 

nemalou investiční akcí v naší obci bude vybudování nového varovného informačního 

systému zahrnující i nový obecní rozhlas. Realizace by měla proběhnout v první polovině 

příštího roku. Právě probíhá výběrové řízení na zhotovitele díla.    

Listopad 2022 
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      První listopadový víkend se nesl ve znamení sázení stromků. Byla provedena, ve 

spolupráci s neziskovou organizací Sázíme stromy, z.ú., výsadba 60 kusů třešní podél silnice 

vedoucí do Jaktaře, která navázala na loňskou výsadbu. V té bychom chtěli pokračovat i na 

jaře, kde máme přislíbeno dalších 73 kusů stromků. Tyto stromky a potřebný materiál 

financují sponzoři, které zajišťuje výše zmíněna organizace. Ta zajistí taktéž pracovníky na 

samotnou výsadbu. Obec doplácí pouze zdvojení kůlů, abychom eliminovali poškození 

stromků a drobný materiál. O den později, v rámci akce Den stromů 2022, jsme provedli 

dosadbu 15 kusů ořešáků v aleji na Sv. Annu. Do sázení se zapojily i rodiny s dětmi a věřím 

tím, že i ti nejmenší si postupně osvojí potřebu udržovat krásné prostředí kolem nás. Reportáž 

z této akce můžete zhlédnout v nejbližších dnech na televizním programu TV Polar. Tomuto 

televiznímu štábu se ve Zlatníkách líbí, v poslední době u nás natáčel již několikrát. 

   Mnozí z Vás mě oslovují s dotazy, zda bude u nového obecního úřadu obnoven kontejner 

na trávu a také ostatní kontejnery, které jsme kvůli rekonstrukci budov a areálu nechali 

odvézt. Právě probíhající 3. etapa rekonstrukcí zahrnuje mimo jiné vybudování zákoutí, kde 

budou všechny kontejnery umístěny. Opět přistavíme také kontejnery na textil a 

elektroodpad ještě v letošním roce, kontejner na trávu však až s jarním obdobím.  

   O  víkendu 18. – 20. listopadu budou přistaveny dva kontejnery technických služeb na 

bioodpad v rámci podzimního úklidu. Jeden u nového obecního úřadu, druhý u točny MHD. 

Taktéž 18. listopadu bude proveden poslední svoz biopopelnic. 

   Od nového roku se uvolní pozice pracovníka pro údržbu obce. V případě Vašeho zájmu o 

tuto pozici mne, prosím, kontaktujte nejpozději do konce listopadu. 

   V sobotu 26. listopadu od 13 hodin uspořádáme pod vedením paní Aničky Maretové 

tradiční pečení perníčků. Určitě také pozveme do Zlatník Mikuláše s andělem a čerty, kteří 

navštíví zlobivé i hodné děti v jejich domovech (týká se to dětí do 12 let včetně). Rovněž 

pevně věřím, že nám nic již nezabrání v uspořádání setkání důchodců.  

   Přeji Vám za celé zastupitelstvo obce krásné prožití vánočních svátků a v novém roce štěstí, 

zdraví a Boží požehnání.        

               Martin Šoltis, starosta obce 

 

Nově narození zlatničtí občánci (od posledního vydání okénka): 

- Mikuláš Holuša 
 

Přejeme hodně štěstí a zdraví. 
 
 

Opustili nás navždy (od posledního vydání okénka): 

 Marie Humlová, rok nar. 1947 († 18.05.2022) 

 Josef Lukáš, rok nar. 1938 († 16.09.2022) 
 

Se zármutkem v srdcích vzpomínáme. 
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TJ SOKOL ZLATNÍKY  
 

   V květnu jsme uspořádali turnaj v nohejbalu dvojic žáků, dorostu a mužů. V kategorii žáků 

vyhrála dvojice Matěj Hříbek a Jonáš Vincker. V kategorii dorost a muži byla nejúspěšnější 

dvojice ve složení Petr Řehulka a David Holuša.  

   V červnu proběhly oslavy 50 let od založení Sokola Zlatníky. První den oslav byli pozváni 

bývalí hráči a naši kamarádi ze slovenských Zlatník k přátelskému posezení. Druhý den se 

uskutečnil turnaj mužů, který vyhrálo naše mužstvo, druhé skončily Stěbořice, třetí slovenské 

Zlatníky. Třetí den byly oslavy završeny mši svatou slouženou na hřišti, kterou celebroval náš 

fotbalový odchovanec otec Vítězslav Řehulka a otec Klement Rečlo.   

   Minulou sezónu bylo ukončeno naše neúspěšné účinkování v I. A třídě. Umístili jsme se na 

předposlední příčce, která znamenala opětovný pád do I. B třídy. Ani zde se nám v letošní 

sezóně nedaří a budeme hrát na jaře o udržení v této soutěži. Věřím, že se nám tuto prestižní 

soutěž, kterou hrajeme již 20 let, podaří udržet. 

   Tradiční vánoční turnaj ve stolním tenise proběhne v kulturním domě ve dnech 26. prosince 

(muži a dorost) a 27. prosince (žáci). Sokolský ples se bude konat 4. února příštího roku. 

   TJ Sokol Zlatníky přeje všem občanům příjemné prožití vánočních svátků a do nového roku 

hodně zdraví. 

     Josef Uvíra, předseda TJ 
 
 

 

SBOR DOBROVOLNÝCH HASIČŮ                   
     

   V průběhu jarní a letní sezóny jsme se pravidelně s dětmi scházeli na nově pořízeném 

tréninkovém pozemku hasičů, kde jsme děti a mládež připravovali na hasičské soutěže. 

Založené družstvo malých dětí tzv. „Přípravka“ se povedla, takový ohlas jsme neočekávali. Na 

herní tréninky pravidelně chodí kolem 15 dětí. 

Starší žáci se pravidelně zúčastňují páteční Mladecké ligy v požárním útoku. Dorost 

absolvoval okresní kolo hry Plamen v Kozmicích, kde jsme soutěžili v kategorii jednotlivců. 

Dorostenci se umístili na 8. a 6. místě, dorostenky na 10., 9., 5. a Anička Zahlová na krásném 

2. místě. Všem gratulujeme. 

   Letošní letní tábor proběhl opět v Kamence u Oder a nesl se v duchu soutěže Pevnost 

Boyard, kde děti prokazovaly své znalostní a sportovní dovednosti. Na tábor jsme poprvé vzali 

velký počet malých dětí, které jsme úspěšně začlenily do skupiny táborníků. Příští rok 

chystáme pro děti větší dobrodružství v podobě pobytu na skautské základně u Fryštáku. 

   Po prázdninách jsme se zúčastnili pohárové soutěže v Dolních Životicích. Další soutěže 

Mladecké ligy proběhly v Sosnové, Dolních Životicích a v Sádku. Navštívili jsme také noční 
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soutěž v Těrlicku, která byla pro mladé hasiče adrenalinovým zážitkem. Na pohárové soutěži 

okresního kola dorostu v Těškovicích jsme v kategorii dorostenců-týmů skončili na 1. místě a 

v kategorii dorostenek-jednotlivců na 3. a 4. místě. 

   9.–11. prosince plánujeme uskutečnit tradiční „Falešky“ pro malé děti v Janských Koupelích, 

s mládeží chceme uskutečnit 16.–18. prosince poznávací zájezd do Prahy. 14. ledna Vás 

srdečně zveme na tradiční hasičský ples v nově zrekonstruovaných prostorách kulturního 

domu. 

   Jménem dobrovolných hasičů bych Vám chtěl popřát pevné zdraví a krásné Vánoce. 

            Tomáš Pavlíček, jednatel SDH 

 

SDRUŽENÍ OBČANŮ „ČTYŘLÍSTEK“ 
 

   V srpnu jsme uspořádali čtvrtý ročník Gulášfestu, v říjnu tradiční Rybí hody. Obě akce se 

setkaly s velkým ohlasem místních obyvatel i hostů. Děkujeme všem, kteří nám pomohli tyto 

akce uskutečnit. 

   V sobotu 26. listopadu ve spolupráci s OÚ ve Zlatníkách proběhne slavnostní rozsvícení 

Betlému a vánočního stromu. Začátek akce je v 16 hodin. Jako každý rok je připraveno malé 

občerstvení (klobásy, punč, čaj a něco ostřejšího). 18. února příštího roku uspořádáme po 

dvouleté přestávce již 11. ročník Retro plesu. Konat se bude v místním kulturním domě. 

Tímto Vás všechny srdečně zveme. Výtěžek z akcí bude jako vždy použit pro zvelebování 

obce a pořádání kulturních akcí. 

   Přejeme Vám klidné prožití vánočních svátků, hlavně pevné zdraví a šťastné vykročení do 

nového roku. 

Roman, Michal, Ondra, Petr 

 
 

Souhrn připravovaných akcí: 

26.11.2022 v 13 hodin  = Pečení perníčků 

26.11.2022 v 16 hodin  = Rozsvícení Betlému 

09. - 11.12.2022   = Falešné Vánoce  

16. - 18.12.2022   = Zájezd do Prahy 

26.12.2022   = Turnaj ve stolním tenise (muži + dorost) 

27.12.2022   = Turnaj ve stolním tenise (žáci) 

14.01.2023   = Hasičský ples 

04.02.2023   = Sokolský ples 

18.02.2023   = Retro ples 

Březen 2023   = Setkání důchodců 


